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Voorwoord 

 

Beste leden van JD Brabant, 

Op donderdag 27 juni 2024 houden we de eerste Algemene Afdelingsvergadering van bestuur 

Van Alst I. Op deze AAV worden er voorstellen behandeld en wordt er een nieuw bestuur 

verkozen voor het komende jaar. De AAV zal worden gehouden in Hotel Central te ‘s-

Hertogenbosch (Burgemeester Loeffplein 98, 5211 RX ‘s-Hertogenbosch). De inloop is vanaf 

19:45 en we starten om 20:00 stipt. De notulen van de vorige AAV zijn inmiddels gepubliceerd 

en terug te vinden op de site van JD Brabant.  

Vragen over de aankomende AAV kunnen gesteld worden door te mailen naar 

secretaris.brabant@jongedemocraten.nl. We hopen jullie allemaal te zien op donderdagavond 

27 juni 2024!   

mailto:secretaris.brabant@jongedemocraten.nl
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Agenda 
 

1. Opening AAV + aanstellen TV en SNC      20:00 

2. Bestuursverantwoording       20:05 

3. Voorstellen         20:30 

4. Pauze          21:00 

5. Verkiezingsblok        21:15 

6. Stemmen         22:00 

7. Bekendmaking uitslag        22:15 

8. Uitreiking Steve Bertensprijs       22:20 

9. Rondvraag en sluiting        22:30 

10. Borrel                                                                     22:35 
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Opening 
 

- Opening afdelingsvoorzitter Michiel van Alst 

- Benoemen technisch voorzitter 

- Benoemen stem- en notulencommissie 

- Vaststellen agenda 

- Vaststellen notulen AAV mei 2024  
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Bestuursverantwoording 
Michiel van Alst – Voorzitter 
Lieve Floris en de rest van de leden,  
 
Het is niet zo lang geleden sinds de vorige AAV, wat betekent dat ik een stuk minder te 
vertellen heb. Sinds de vorige AAV hebben we verder gewerkt met bouwen aan onze afdeling 
en hebben we ook weer een paar prachtige activiteiten neergezet, met als hoogtepunt toch wel 
het gesprek met Jeroen Dijsselbloem. Het doet me dan ergens ook pijn dat deze AAV het begin 
van het einde voor dit bestuursjaar inluidt. Wees echter niet getreurd, want het inslaan van de 
overdrachtsperiode betekent niet dat wij uitgebreid vakantie gaan nemen (behalve Pim, die 
echt week na week weg zal zijn uit onze prachtige afdeling). Hoewel de afdeling 
traditiegetrouw op slaapstand gaat in de zomerperiode, zullen we de uitknop op geen enkel 
moment compleet indrukken. Het zomeroffensief moet worden uitgevoerd, de Twinning staat 
nog steeds op de planning, en hoewel de wekelijkse activiteit in de zomer niet haalbaar is, zullen 
we nog wel proberen enkele gezelligheidsactiviteiten op te zetten. Tenslotte komt er daarnaast 
natuurlijk ook een ontzettend gezellig overdrachtsweekend aan, zodat de kanjers van het 
nieuwe bestuur een vliegende start kunnen maken.  
 
Zoals gezegd is deze bestuursverantwoording wat korter dan de vorige 
bestuursverantwoording. Dat is vooral omdat ik al mijn langetermijndoelen reeds heb 
geëvalueerd in de vorige bestuursverantwoording en de kwaliteit van die evaluatie nog steeds 
grotendeels overeind staat. Om Jakub dus het papier te besparen (en mij de energie), verwijs ik 
hier graag naar terug.  
 
Het was me een waar genoegen,  
 
Michiel van Alst 
 
 

Jakub Tatoušek – Algemeen Secretaris 
Dit jaar heb ik het heel leuk gevonden om een kijkje te nemen in het werk van de secretaris en 
heb ik veel nuttige ervaring opgedaan waarmee ik Max ga kunnen bijstaan in het landelijk 
bestuur :). Ik hoop dat jullie, de leden, dit jaar wat gehad hebben aan de nieuwsbrieven, de site 
en de organisatie van de AAV’s, want ik heb m’n best gedaan om deze dingen zo soepel en 
overzichtelijk mogelijk te maken. Ik ben er trots op dat we nu ook weer een bestuur gaan 
hebben dat onze afdeling weer een jaartje verder pusht. 
 
Na 2,5 jaar afdelingsbestuur zit het er toch weer op. Ik wil Melvin, Eva, Michiel, Manon, Marlies, 
Daan, Justin, Hugo, Elise, Sam, Nidâl, Ruben, Anna en Pim enorm bedanken voor de leuke 
bestuurshalfjaren, bestuursweekenden en overdrachtsweekenden die we samen meegemaakt 
hebben. Van de Escaperoom in Nijmegen die we keihard faalden en het overnachten in Chaam 
in tenten omdat we te skeer waren voor een huisje tot aan onze uurlange wandeltocht naar de 
dichtstbijzijnde supermarkt en onze fotoshoots in de lege Vogel Rok; ik zal het niet zomaar 
vergeten. Ik hou van jullie! <3 
 
 

Pim Zeeuwen – Bestuurslid Pers & Politiek 
Sinds de vorige afdelingsvergadering hebben we nog veel leuke activiteiten georganiseerd als 
afdeling. Het hoogtepunt voor mij moet wel de activiteit met Jeroen Dijsselbloem zijn geweest. 
Ik mocht als gespreksleider fungeren en dat vond ik erg leuk om te doen. Verder kwamen er 
ook super veel interessante vragen uit het publiek en de opkomst was ook hoog. 
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Verder merkte ik wel dat ik de laatste 2 maanden minder aanwezig was bij activiteiten, maar dit 
kwam vooral doordat ik het druk had met andere dingen. Wanneer ik wel kon, was ik er altijd. Ik 
probeer er namelijk wel zo veel mogelijk te zijn. 
 
Vanuit mijn functie als politiek en pers heb ik ook minder gedaan de afgelopen maanden dan 
voorheen. Ik heb geen extra persstuk meer geschreven of moties ingediend op het 
zomercongres. Verder heb ik ook geen activiteiten meer georganiseerd voor de Politieke 
Commissie, maar hier waren goede redenen voor. Op reguliere activiteiten komen simpelweg 
veel meer mensen af. Tenslotte bezocht ik ook bijna geen fractievergaderingen meer, maar 
hield ik wel contact met de fracties. Ik ben nog een keer gaan flyeren op Tilburg Centraal en dat 
vond ik erg leuk om te doen.  
 
Al met al heb ik het afgelopen jaar een hele leuke tijd gehad in het JD bestuur en erg veel 
geleerd waar ik in de rest van m’n leven nog veel aan ga hebben. Het was super leuk om dit met 
Anna en Jakub te mogen doen en Michiel was er ook nog. Ondanks dit leuke half jaar zal ik mij 
niet opnieuw verkiesbaar stellen. Ik ga me vanaf september meer inzetten voor de 
studievereniging VvTP en misschien zie je me later nog in het JDLH bestuur terug (2025?). 
 
 

Anna de Been – Bestuurslid Profilering  
Ik heb bij de vorige AAV natuurlijk al een uitgebreide bestuursverantwoording gedaan, dus 
deze zal vrij kort zijn.  
 
Er is nu nog één ding waar ik me mee bezig heb gehouden: het zomeroffensief. 
 
Alle kraampjes zijn geregeld, en ik ben nu bezig met contact zoeken met D66 voor financiering. 
We hebben nu definitief besloten dat we niet naar Eindhoven gaan, want 400 euro voor een 
kraampje vonden wij te veel. 
 
Ik heb een heel leuk bestuursjaar gehad, dit kwam natuurlijk vooral door mijn super lieve mede 
bestuursleden. En daar wil ik ze ontzettend voor bedanken <3 
 

Verkiezingsblok 

Kandidaatstellingen 

Naomi Kuipers – Kandidaat-Voorzitter 

Naam Naomi Kuipers 

Opleiding/baan BSc Bestuurskunde 

Beoogde functie Voorzitter 

Beoogde periode Eén jaar 

Lid van de JD 

sinds 

11-05-2024 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

Geen. 
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(Eerdere) functies 

buiten de JD 

 Secretaris - Magister JFT | Juribes 2022-2023 
 Coördinator Excursiecommissie & coördinator Politieke 

Commissie - Magister JFT | Juribes 2022-2023 
 Commissaris Workshops - Landelijk Congres der Bestuurskunde 

2024 
 Faculteitsraadslid (& coördinator) - Tilburg Law School 2023-

2024 
Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Graag zou ik op politiek vlak van betekenis willen zijn voor de Jonge 
Democraten in Brabant en in samenwerking met huidige en mogelijk 
ook nieuwe betrokkenen de afdeling naar een nog hoger niveau tillen en 
daarmee voortborduren op het succes van voorgaande 
afdelingsbestuurders. Het is belangrijk dat geïnteresseerde jongeren de 
mogelijkheid hebben om meegenomen worden in de politieke wereld en 
huidige maatschappij en dat er op dat gebied in hun behoeften wordt 
voorzien, hierover ga ik dan ook graag het gesprek met ze aan. 
 
Ik neem de kennis mee die ik bij eerdere ervaringen, waaronder twee 
bestuursfuncties, heb opgedaan en weet mede daardoor dat de 
verantwoordelijkheid dat het voorzitterschap met zich meebrengt goed 
past bij mijn competenties. Ik weet wat het inhoudt om het eerste 
aanspreekpunt van bijvoorbeeld een vereniging te zijn en zie 
toegankelijkheid als een kernwaarde die nauw aansluit bij wie ik ben. 
Daarbij vind ik het ook bínnen een bestuur belangrijk dat men zich 
gehoord voelt en ik zou me dan ook graag willen inzetten voor een 
dergelijke open en integere bestuurscultuur, wat tevens de uitstraling 
naar de buitenwereld ten goede komt.  
 
In samenwerking met bestuursleden zou ik graag willen zorgen voor een 
omgeving waarin eenieder zich kan ontwikkelen en waar ruimte is voor 
input en actief lidmaatschap. Ten slotte denk ik dat het – helemaal in de 
huidige tijd – belangrijk is om een sociaal veilige omgeving te faciliteren, 
zowel binnen een (afdelings-)bestuur als voor leden en 
geïnteresseerden. Dit is tevens iets waar ik tijdens de bestuursperiode 
aandacht aan zou schenken. 
 
Ik ben me bewust van de positieve inzet van het huidige 

afdelingsbestuur met betrekking tot integriteit en sociale veiligheid en 

zie dit dan ook als een mooi voorbeeld waar ik me graag door laat 

inspireren en graag mee verder zou willen gaan. 
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Sam Pollé – Kandidaat-Secretaris 

Naam Sam Pollé 

Opleiding/baan Student 

Beoogde functie Secretaris 

Beoogde periode Eén jaar 

Lid van de JD 

sinds 

05-04-2021 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

 Voorzitter JD Brabant 
 Algemeen Secretaris JD Brabant 
 Lid Orientatiecommissie JD Brabant 
 Lid Kascontrolecommissie JD Brabant 

(Eerdere) functies 

buiten de JD 

 Fractievrijwilliger D66 Tilburg 

Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Beste afdelingscongresgangers, betrokken leden en Floris, 
 
Graag zou ik me komend jaar willen kandideren voor de 
nobele functie van algemeen secretaris. De functie en ik gaan al een 
tijdje terug aangezien het secretarisschap mijn allereerste wapenfeit 
voor de JD is geweest. Toentertijd was ik nog jong, dwaas en naïef en 
had ik geen flauw idee waar ik aan begon. Nu ben ik natuurlijk oud, 
wijs en ervaren en zie ik graag de volgende ronde tegemoet. 
 
Ik kies ook deels voor secretaris omdat de secretaris veelal een 
administratieve functie is die grotendeels vanuit huis gedaan kan 
worden en wiens taken zelfstandig van te voren ingepland kunnen 
worden. Dit is een regelmatigheid die ik zoek omdat ik komend jaar 
aan een nieuwe studie ga beginnen en dus waarde hecht aan 
duidelijk- en vastigheid. Dat wil echter niet zeggen dat ik inflexibel zal 
zijn, integendeel, juist door een solide basis krijg ik de ruimte om te 
bouwen. 
 
De allerlaatste is wellicht ook de meest doorslaggevende reden. Ik 
vind het gewoon ontzettend leuk om voor de JD bezig te zijn en om 
samen met een bestuur een team te vormen. Ik kijk uit naar de nieuwe 
dynamiek en de rol die ik daar zelf in zal mogen vervullen en kijk uit 
naar mooie herinneringen, hechte banden en gezamenlijke trauma's 
die ongetwijfeld allemaal de revue zullen passeren. 
 
Om bovenstaande redenen wil ik me dus opnieuw kandideren voor 
algemeen secretaris van de afdeling Brabant. Dus stem Sam Pollé 
naar secretarisschap ronde twee! 
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Michiel van Alst – Kandidaat-Penningmeester 

Naam Michiel van Alst 

Opleiding/baan International Relations & Organisations 

Beoogde functie Penningmeester 

Beoogde periode Halfjaar 

Lid van de JD 

sinds 

31-10-2020 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

 Bestuurslid Politiek Landelijk 
 Voorzitter JD Brabant 
 Penningmeester JD Brabant 
 Lid Congresteam 
 Politiek Adviseur Sociaalliberalisme 
 Werkgroepvoorzitter Sociaalliberalisme 

(Eerdere) functies 

buiten de JD 

Geen. 

Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Ik ben nu net klaar met het voorzitterschap ik Brabant, en hoewel ik dat 

ontzettend leuk heb gevonden is het voor mij nu echt tijd voor een 

nieuwe uitdaging. Ik ga het komende jaar beginnen aan een nieuwe 

Bachelor, buiten de afdeling, en daarbij hoort een rol op iets meer 

afstand. Toch ben ik tegelijkertijd ook nog lang niet klaar bij de JDB. 

Daarom wil ik me het komende halfjaar nog wel inzetten als 

Afdelingspenningmeester. Deze keuze heeft enkele redenen. Op het 

moment ben ik reeds ad interim penningmeester en heb derhalve al 

toegang tot de JD-bankpas en de boekhoudsoftware. Daarnaast ben ik 

ook reeds bekend met de begroting en de huidige stand van zaken, die ik 

het komende halfjaar tot een einde kan brengen. Tenslotte zijn velen 

van de penningmeestertaken goed te doen vanuit mijn kamer in Den 

Haag, waardoor ik niet zo vaak op en neer hoef te reizen als dat ik nu 

moet doen. Deze rol op meer afstand betekent ook dat ik niet meer bij 

alle activiteiten van de JD(B) zal/kan zijn. Wel ben ik zeker voornemens 

mijn steentje bij te dragen en ik hoop dat mijn staat van dienst jullie van 

deze intentie kan overtuigen. 
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Christiaan de Vries – Kandidaat-Bestuurslid Politiek 

Naam Christiaan de Vries 

Opleiding/baan International & European Relations aan Linköping University in Zweden 

Beoogde functie Bestuurslid Politiek 

Beoogde periode Eén jaar 

Lid van de JD 

sinds 

- 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

 Voorzitter Werkgroep Democratie JD Arnhem-Nijmegen 

(Eerdere) functies 

buiten de JD 

 Voorzitter Jonge Europese Federalisten Nijmegen 
 Trekker Werkgroep Verdragswijziging D66 Europa 
 Kandidaat Gemeenteraadsverkiezingen 2022 D66 Oss 
 Kandidaat Europese Parlementsverkiezingen 2024 D66 
 Head of Travel Zweedse studentenorganisatie voor 

Internationale Betrekkingen in Linköping 
Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten, Jonge Europese Federalisten, Republiek, 

Humanistisch Verbond 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Ik heb altijd al een bestuursfunctie willen doen bij de JD, maar heb dat 
tot nu toe niet kunnen doen i.v.m. studie in het buitenland. Ik ben 
voorlopig terug in Nederland en wil graag mijn steentje bijdragen aan de 
JD. Ik kom nog van de oude Osse garde die bij Arnhem-Nijmegen 
hoorde, en accepteer met deze sollicitatie dan ook de annexatie van Oss 
door Brabant. 
 
Met de komst van een extreemrechts kabinet is het ontzettend van 
belang dat wij als progressieve liberalen ons hard maken voor onze 
idealen, vooral in Brabant. Als bestuurslid politiek wil ik samen met alle 
Brabantse fracties van D66 in de gemeenteraden en de provincie 
ervoor zorgen dat Brabant niet stil komt te staan maar doorgaat met 
groene en progressieve ambities. 
 
Als onafhankelijke politieke jongerenorganisatie zijn we wat mij betreft 
goed gepositioneerd om hier de vinger aan de pols te houden, wat ik ook 
van plan ben om te doen. Met mijn ruime ervaring binnen en buiten de 
JD hoop ik dit met succes te doen. 
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Voorstellen 
Amendementen op het Afdelingsreglement 

AMAR01                            Vrijheid is een groot goed, ook bij het maken van functies 
Onderwerp Functieprofielen in het Afdelingsreglement 
Indiener(s) Jakub Tatoušek, Michiel van Alst, Pim Zeeuwen, Anna de Been 
Woordvoerder Jakub Tatoušek 

Betreft Hoofdstud III Artikel 14 lid 2 van het Afdelingsreglement 
Schrap Voeg toe 

Indien mogelijk kent het afdelingsbestuur 
daarnaast een bestuurslid organisatie, een 
bestuurslid pers & politiek, een bestuurslid 
profilering, bestuurslid intern en een bestuurslid 
extern. 

N.v.t.  

Vervang door 
Het staat het Afdelingsbestuur vrij om, in samenspraak met het Landelijk Bestuur, naast de 
kernfuncties, andere functies open te stellen. 

Toelichting 
Er is dit jaar een wijziging in de functieprofielen, zowel landelijk als op afdelingsniveau. Deze bepaling 
stelt de functieprofielen te rigide op en is in strijd met het Huishoudelijk Reglement; in principe berust 
de verantwoordelijkheid om functies open te stellen bij het Afdelingsbestuur en deze wijziging in 
verwoording geeft dat beter weer. 

 

AMAR02                            Het Bestuur wordt al genoeg bedankt deel 9: The Rise of Bestuursbedankje 
Onderwerp Bestuursbedankjes 
Indiener(s) Michiel van Alst, Jakub Tatoušek, Pim Zeeuwen, Anna de Been 
Woordvoerder Michiel van Alst 
Betreft Hoofdstuk III Artikel 22 lid 3 van het Afdelingsreglement 

Schrap Voeg toe 

Daarnaast legt de afdeling 5 euro bij per 
bestuurslid per gediend halfjaarlijks termijn. 

N.v.t.  

Vervang door 
N.v.t. 

Toelichting 
Deze motie veranderd in feite niets omdat het Huishoudelijke Reglement (HR) vanuit landelijk boven 
ons eigen regelement (AR) voert. Deze motie dient enkel om het AR in lijn te brengen met het HR.  
 
In strijd met een recente aanpassing van het Reglement Afdelingsfinanciën. Zie eventueel aanvullend 
ook de aanpassing van de bijdrage aan bestuursbedankjes van het Landelijk Bestuur in het 
Declaratiereglement. 

 
 
 


